
 

Skolebestyrelsesmøde 

torsdag den 21/3 2024 kl. 17.00-19.00 
Der vil være en sandwich til mødet 

 
 

 

Deltagere: Søren Smedegaard, Marianne Møller Madsen, Sebrina Grønlund Smiszek, 

Line Svane Pedersen, Thomas Agesen, Kate Gallagher Lindskov, Camilla 

Nedergaard Jørgensen, Lars Dallerup Jeanette Borg, Tina Skelgaard, Thomas 

Larsen Elevrådet: Mathilde Kjær Lönneker, Marie Vest Kaas 

 

 

Afbud:  Kate Gallegher, Thomas Agesen og elevråd. 

 
 

 

Valg af ordstyrer 

Søren Smedegaard 

 

Godkendelse af dagsorden 

Godkendt uden ændringer 

 

Godkendelse af referat (læs referatet fra sidste møde) 

 

Nyt fra Elevrådet 

Ikke deltagende. 

 

Punkter til orientering og beslutning: 

• Principper om fremme af sunde kostvaner 

Der justeres lidt i teksten, men ellers er princippet godkendt af 

Skolebestyrelsen. 

Tina Skelgaard rettet teksten til og sender ud. 

• Forslag til ordensregler 

Drøftelse om det skal hedde ”ordensregler” – det mener vi, at det skal da det 

giver et godt signal og ramme for at tale om hvordan Paarup skal være et rart 

og trygt sted at være.  

Tina Skelgaard rettet teksten til og sender ud. 

 

• Kommende skolebestyrelsesvalg – plan for deltagelse og oplæg 



 

Tina Skelgaard gjorde rede for datoer og procedure frem mod valget den 24. 

april. 

Drøftelse om hvordan SK skal gøre opmærksom på valget.  

SK vil gerne genbruge ”plakaten” med få justeringer, som blev ophængt og 

udsendt ved sidste valg. 

 

Punkter til orientering og drøftelse 

•  

 

Evt. 

 

Status på velfærdens fundament – 

Mødet har været i går den 20. marts. Planen er kommet i gang og de 3 områder vil 

være færdige med indgangen til november 2024.03.21 

 

Tina Skelgaard fremviste den interne tidsplan for skolen lokaler som strækker sig fra 

medio april og frem til 1. september. 

 

Søren Smedegaard informerer om møderne omkring situationen i kommunen 

vedr. Agedrup Skole og hvad det har afstedkommet. 

• Økonomi spiller en meget stor rolle i debatten. 

• Kompetence fokus har ligeledes fyldt – har man de kompetencer på skolerne 

til at håndtere eleverne og klasserumsledelse. 

• Samarbejdet med PPR i et ressourceknap set up, hvor det kan tage lang tid 

inden PPR kan støtte op om sager på de enkelte skoler. 

 

Der er indkaldt til dialogmøde i distrikterne med borgmesteren, rådkvinden, 

formanden for skolelederne i Odense, formanden for lærerforeningen, fælleselevråd, 

Søren Smedegaard (UCL),  

 

Tina Skelgaard præsterede kort den nye aftale for folkeskolen. 

 
 

 

 

 

 

 


